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Geachte mevrouw Voorjans, Geacht College, 

 

 

Op 7 februari j.l. heeft mevrouw Voorjans ons, het MPV, in kennis gesteld van het 

collegevoorstel inzake de  Inkoop begeleiding kwetsbare burgers (BKB) vanaf 1-1-

2024. Zij heeft aangegeven dan wij in de mogelijkheid gesteld worden een advies 

uit te brengen indien wij dat noodzakelijk achten danwel wensen te doen.   

 

Het collegevoorstel is 13 maart j.l. tijdens onze reguliere vergadering als agendapunt kort 

aan de orde geweest. Mevrouw Voorjans heeft hierbij de nodige toelichting gegeven en 

de benodigde stukken waren ruim voor onze vergadering in ons bezit waardoor wij ons 

uitstekend hebben kunnen voorbereiden. 

 

Het collegevoorstel betreft echter een voorstel voor een nieuwe inkoop/aanbesteding en 

is geen (directe) verandering van beleid of inzicht aangaande de dagbesteding van 

kwetsbare burgers. Wij hebben dan ook besloten geen formeel advies uit te brengen 

inzake de uitgeschreven en geplande aanbesteding. 

 

Wel willen wij via deze weg een compliment maken naar de ambtenaren welke belast 

zijn met de uitvoering. Het aan ons toegekomen stuk met daarbij de uitleg van mevrouw 
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Voorjans heeft ons voldoende inzicht gegeven dat er naar mogelijke alternatieven is 

gekeken en dat het voortzetten van de huidige systematiek voor het beperkt aantal 

cliënten de juiste manier is om invulling te geven aan deze taak en het beleid van de 

gemeente Voerendaal. 

 

Wij hebben echter wel aangegeven het aanbestedingstraject te blijven volgen omdat wij, 

mede gelet op het aantal zorgaanbieders in verhouding tot het aantal cliënten, onze 

zorgen hebben uitgesproken of er voldoende gereageerd zal worden op de uitvraag om 

ook in de toekomst een goede dagbesteding voor een ieder te kunnen aanbieden. 

 

 

 

Met vriendelijk groet, 

Namens het MPV, 

 

 

Voorzitter H. Ernens 

Secretaris A. van Velsen 
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